
  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

Referat fra Bestyrelsesmøde onsdag den 19. juni 2013, kl. 19.00 hos Steen i Piletoften 53. 

Deltager:  Bjarne, Steen, John, Jette, Ulla 

       Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet d. 10. april 2013 – er godkendt via mail 

2. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne 

b. Velkommen til området – Steen 

c. Nabohjælp – Jette 

d. Områdets vedligeholdelse – John 

e. De ydre omgivelser – Ulla 

Herunder debat om transformerstation 

3. Økonomistatus – Steen 

4. Nyt fra antenneudvalget – Ulla / Bjarne 

5. 40 års jubilæum til næste år – hvordan skal det fejres 

6. Næste møde. 

7. Eventuelt 

 

Ad pkt. 1  Referat fra mødet d. 10. april 2013 

  Godkendt via mail. 

  

Ad pkt. 2     Nyt fra arbejdsgrupperne 

                      

     a.  Kommunikation – Bjarne 

      Intet nyt. 

 

 b.  Velkommen til området – Steen 

      Der mangler stadig mail-adresser fra 5 husejer i Piletoften og 5 husejer i Havetoften 

 

 c.  Nabohjælp – Jette 

      I relation til avisartikel i Berlingske søndag 16. juni 2013 vedrørende en evt. ulykke 

      ved et arrangement, som grundejerforeningen stå som arrangør af, har grundejer- 

      foreningen ansvaret.  

      Dette betyder, at grundejerforeningens bestyrelse kommer til at betale for skaden af 

      egne lommer, medmindre foreningen har en forsikring.  

      Jette undersøger pris på forsikring.   

 

 d.  Områdets vedligeholdelse – John 

      De manglende træer på stien kommer desværre først til efteråret i flg. HTK. 

      John checker de øvrige træer. 

      Bjarne laver et udkast ang. vedligeholdelse af stierne (se servitutterne)  

      De enkelte husejere har mulighed for at lave en privat aftale med vores gartner om 

       rensning af stierne. 

      John kontakter gartneren, da der er givet udtryk for, at kvalitetsniveauet af det 

      udførte arbejde er faldende.   

      John og Steen spørger kommunen, om de kan give et bud på områdets vedlige-

      holdelsesniveau.  
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 e.  De ydre omgivelser – Ulla 

      Ulla har haft en dialog med kommunen vedr. støj i området, og følger yderligere op. 

      Mht. opsætning af skilt på Sydskellet ”sæt farten ned” må det kun opsættes    

      midlertidigt. 

      Der var et stort fremmøde fra området til mødet i Ishøj om transformatorstationen. 

      Grundejerforeningen sender protestskrivelse til Naturstyrelsen. 

 

Ad. pkt. 3 Økonomi – Steen 

      Der mangler én indbetaling af kontingent. 

 

Ad. pkt. 4       Nyt fra antenneudvalget – Ulla/Bjarne 

           Antenneudvalget har fået et prisudkast til et projekt gennem Per. Projektet var ca. 3   

  gange så dyrt som det DONG-projekt, der tidligere har været forsøgt gennemført i   

  området uden held.  

  Udvalget opgiver at gennemføre det nye projekt og sætter udvalget i ”dvale”.    

 

Ad. pkt. 5       40 års Jubilæum til næste år – hvordan skal det fejres? 

  Foreningen blev stiftet d. 28. maj 1974 

  Festligheden afholdes evt. lørdag d. 31. maj 2014 kl. 13.00 - 16.00 på vendepladsen  

  P45-P59 

  Der serveres øl, vand og grillpølser. Evt. nogle konkurrencer.  

  Betaling via foreningens formue. 

  Der laves en interesseundersøgelse via mail før generalforsamlingen. Er der mindst   

  25 % tilslutning skal forslaget fremsættes på generalforsamlingen til godkendelse. 

 

Ad. pkt. 6       Næste møde 

            

  Holdes hos Bjarne, Piletoften 45, 9. oktober 2013 kl. 19.00 

         

Ad. pkt. 7       Eventuelt 

           Ingen kommentarer. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Som referent: John Andersen 

 

 

 

 

 


